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امام جمعه اهر:دستيابي به چرخه سوخت هستهاي اقتدار ايران را انكارناپذير ساخت

امام جمعه اهر گفت: دستيابي به چرخه سوخت هستهاي اقتدار و عظمت جمهوري اسلامي ايران را انكار ناپذير

ساخت...

امام جمعه اهر گفت: دستيابي به چرخه سوخت هستهاي اقتدار و عظمت جمهوري اسلامي ايران را انكار ناپذير ساخت.
به گزارش خبرگزاري فارس از اهر، حجتالاسلام جواد حاجيزاده امروز در خطبههاي نماز جمعه اين شهر با بيان اينكه استفاده
صلحآميز از انرژي هستهاي را حق مسلم ايران برشمرد و گفت: آژانس موظف است هر گونه نياز سوخت راكتورهاي هستهاي

ايران را تامين كند.
وي افزود: ايران اسلامي حسن نيت خود را در اين زمينه نشان داده و غرب و كشورهاي عضو آژانس بايد در اين زمينه همكاري

كنند و در صورت تخطي اين كشور طبق مقررات عمل كنند.
وي تصريح كرد: با وجود دانشمندان متعهد و تلاشگر ايران اسلامي قادر است در رابطه با تغليظ اورانيوم براي تامين سوخت

راكتورها نيازهايش را برطرف كند.
حاجيزاده با اشاره به اينكه دستيابي ايران به چرخه سوخت هستهاي اقتدار و عظمت جمهوري اسلامي ايران را انكار ناپذير

ساخت،خاطر نشان كرد: ملت و دولت ايران استفاده صلحآميز از انرژي هستهاي را حق مسلم خود ميدانند.
خطيب جمعه اهر در بخش ديگري از سخنان خود با اشاره به روز فرهنگ عمومي يكي از اصول مهم اصلاح فرهنگ عمومي را
در نظر گرفتن باورهاي مذهبي و ملي به عنوان پايه هاي بنيادين براي تغيير فرهنگي برشمرد و بر ارائه راهكارهاي عملي در

تحقق اين امر از سوي دانشمندان و فرهيختگان جامع تاكيد كرد.
حاجيزاده همچنين از خدمات نخستين شهيد محراب آيت الله قاضي طباطبايي در خدمت به مردم شريف آذربايجان و سابقه

مبارزاتي آن عالم فرزانه در خدمت به انقلاب اسلامي و نقش آن در پيروزي انقلاب اسلامي تجليل كرد.
امام جمعه شهرستان اهر در ادامه با اشاره به روز 13 آبان اين روز را يكي از ايام مهم در تاريخ انقلاب شكوهمند انقلاب
اسلامي برشمرد و زنده نگه داشتن اين روز را به عنوان يك رويداد تاثيرگذار بر حضور پرشور حماسي مردم راهپيمايي 13 آبان

به خصوص دانشآموزان و دانشجويان تاكيد كرد.
وي تصريح كرد: ملت قهرمان پرور ايران مانند شهيد فهميده ها در خودش زياد دارد، متجاوزان بايد مراقب باشند دوباره اشتباه

نكنند.
حاجيزاده با گراميداشت ياد شهيد فهميده اظهار داشت: اين نوجوان باغيرت ايراني چنان درسي به جنايتكاران و مهاجمان به

اين مرز و بوم و سردمداران استكبار داد كه هرگز در تاريخ فراموش نخواهند كرد.
وي همچنين با اشاره به ولادت با سعادت هشتمين اختر تابناك آسمان ولايت و امامت حضرت امام رضا (ع) با تشريح ابعاد و
موقعيت سياسي آن حضرت، بر بهرهگيري از سيره آن حضرت به عنوان الگو و چراغ راه زندگي تاكيد كرد و با ذكر سخناني از آن

حضرت گفت: هر كس گره از كار مومني بگشايد خداوند در روز قيامت دلي شاد ارزاني ميكند..
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